
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 23-01-18 kl. 18:30-20:30.  

Plats: Digitalt via Teams 

 

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) Förhindrad. 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) Går in för Per.  

Frida Lyckehav (fridalyckehav@gmail.com) Förhindrad. 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Val av justeringsman 

Styrelsen väljer Michael Dahlström . 

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll.  

Styrelsen godkänner föregående mötesprotokoll utan anmärkning.   
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4. Fastställande av dagordning. 

Styrelsen godkänner dagordningen. 

5. Ekonomi. 

Kassan är idag 681 032,68 kr. Styrelsen godkänner redovisningen. 

6. Fartsänkande åtgärder i området. 

Styrelsen beslutar att frågan tas upp på årsmötet och att Fartsänkandearbetsgruppen 

bereder frågan.   

7. Uddevalla energi 

Hål vid Byhagsvägen 20. Styrelsen beslutar att J-O undersöker frågan med Uddevalla 

Energi.  

8. Brygg-grupp.  

Styrelsen kontaktar brygg- gruppen för fortsatt engagemang.  

Styrelsen beslutar att lägga till punkten som diskussionspunkt på årsmöte.       

9. Grusyta mellan väg och cykelbana. 

Styrelsen beslutar att begära in offert inför årsmötet. Henrik bereder frågan. 

10. Belysning på lekplatserna? 

Styrelsen har mottagit en “Anmälan om olovlig byggnation: bristfällig belysning på 

lekplats.” och vi inväntar svar i tillsynsärendet från kommunen. 

11. Lindesnäsvägen. - Problem med att bilar kör på cykelbanan till och från Lindesnäs. 

Styrelsen beslutar att lägga en större sten vid sidan av pollarna. J-O pratar med GBJ. 

12. Köpa in tjänster boka. 

a. Slamsuga brunnar. Mikael kollar med Västvatten om det är deras ansvar.  

b. Snygga till och bättra diket mellan väg och cykelbana. (Bokas i samband med 

punkt 9). 

c. Skogshuggare – Liknande runda som förra året. 2 man en vecka. Klart under 

september. Arbetsbeskrivning kommer under sommaren.  

d. Tvätta av lekplatser. Börjar växa lava på lekutrustning. Vi bokar in företag 

som tvättar. HB kollar offert från Ångtvättbilen.   



13. Brevlådor och soptunnor som inte är på tomtmark.  

Styrelsen vill uppmana boende i området som har “speciallösningar” med 

brevlådor/soptunnor behöver omvandla dessa till standardlösningar. Styrelsen tar med 

frågan till årsmötet. 

14. Staket längs backe / parkering vid V Sundskogsvägen 17. 

Styrelsen undersöker frågan vidare.   

15. Åtgärder av fiber, vatten, el mm ej avsynade färdigresultat medför försämrat 

område//vägar.  

Styrelsen tar en runda i området för att se vad som behöver återställas och därefter 

kontakt med berörda parter.  

16. Årsmötesdagordning. Styrelsen går igenom kallelse samt dagordning. Utskick ca v 4. 

17. Valberedning/revisorer. Styrelsen kontaktar vederbörande för rapport. 

18. Nästa styrelsemöte. 

Styrelsen beslutar att nästa möte blir torsdagen den 9/3 kl 18:00 via google meet.  

Sara Ejnell Svensson Ordförande____________________ 

Michael Dahlström Justeringsman  ___________________ 

Henrik Balkander Sekreterare  ____________________ 

 

 


